
Protokół Nr VIII/15 

 

Z sesji Rady Gminy Dłutów, która odbyła się w dniu 31 lipca 2015 roku w Domu Kultury w 

Dłutowie ul. Polna 3. 

 

Obradom przewodniczył Krzysztof Janas  – Przewodniczący Rady Gminy Dłutów. 

Sesję rozpoczęto o godz.13
00

, a zakończono o godz. 15
10

. 

 

W sesji udział wzięli: 

1) radni 

2) sołtysi 

3) zaproszeni goście 

wg załączonych list obecności. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów na 

lata 2015-2025. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2015 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu o odrzucenie zapisów projektu ustawy Prawo 

wodne. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie obrad. 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 Obrady VIII sesji Rady Gminy Dłutów otworzył i prowadził Krzysztof Janas – 

Przewodniczący Rady Gminy Dłutów.  

Powitał radnych, wójta gminy, sołtysów i zaproszonych gości. 

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Punkt 2 

Przedstawienie porządku obrad. 

 

 Radni oraz wójt gminy nie zgłaszali wniosków i uwag do porządku obrad. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokółu z VII sesji. 



 

 Przewodniczący obrad zwrócił się z zapytaniem do radnych, czy zgłaszają wnioski do 

protokółu z obrad VII sesji Rady Gminy Dłutów jak również o przyjęcie protokółu bez 

odczytywania. Protokół był dostępny do zapoznania się w biurze rady jak również przed 

obradami VIII sesji Rady Gminy. Radni nie zgłaszali wniosku o odczytywanie protokołu. 

Przewodniczący obrad przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia protokółu z VII sesji 

Rady Gminy Dłutów bez odczytywania. Protokół przyjęty został jednogłośnie. 

 

Punkt 4 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

 Wójt Gminy Grażyna Maślanka – Olczyk zabierając głos przedstawiła radnym 

sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym. Sprawozdanie stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Punkt 5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dłutów 

na lata 2015-2025. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Olkusz przedstawiła projekt uchwały i szczegółowe 

objaśnienie do zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2015-2025. Objaśnienia 

stanowią załącznik do uchwały. 

Radni nie zgłaszali wniosków i uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały (druk RG/41/15) i poddał go pod 

głosowanie. Przy 13 głosach „za” i przy 1 głosie „wstrzymującym się” (14 radnych obecnych 

na sesji) uchwała Nr VIII/52/15 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 6 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Dłutów na 2015 r. 

 

Skarbnik Gminy Katarzyna Olkusz przedstawiła projekt uchwały i szczegółowo 

proponowane zmiany w planie dochodów, w planie wydatków, wydatków majątkowych, w 

planie przychodów i rozchodów budżetu Gminy. Uzasadnienie stanowi załącznik do 

protokołu. 

Radni nie zgłaszali wniosków i uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały (druk RG/42/15) i poddał go pod 

głosowanie. Przy 13 głosach „za” i przy 1 głosie „wstrzymującym się” uchwała Nr VIII/53/15 

została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 7 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia apelu o odrzucenie zapisów projektu ustawy 

Prawo wodne. 

 



Wójt Gminy Grażyna Maślanka-Olczyk Przedstawiła projekt uchwały jak również 

uzasadnienie. Uzasadnienie stanowi załącznik do protokołu. 

Radni nie zgłaszali wniosków i uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały (druk RG/43/15) i poddał go pod 

głosowanie. Przy 14 głosach „za” uchwała Nr VIII/54/15 została podjęta i stanowi załącznik 

do protokołu. 

 

Punkt 8 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radna E. Senderecka zwróciła się z zapytaniem w sprawie naprawy ogrodzenia przy 

Szkole Podstawowej w Dłutowie. 

Wójt Gminy odpowiadając stwierdziła, iż ogrodzenie i podmurówka jest ściśle 

związana z chodnikiem przy ul. Głównej na odcinku całej działki na której znajduje się 

budynek szkoły i w roku obecnym trudno będzie wykonać tą naprawę. 

Radna B. Szymańska zgłosiła następujące sprawy: 

1) sprawę zgłaszaną przez mieszkańców ul. Głównej w Dłutowie dotyczącą odwodnienia 

w/ w ulicy w szczególności przy działkach p. Koper, p. Okruszek, p. Skiba. 

W powyższej sprawie wypowiedzieli się również zainteresowani mieszkańcy informując, iż w 

miarę swoich możliwości pogłębiają i dbają o rowy znajdujące sie przy ich posesjach, ale nie 

są w stanie odprowadzić wody, która ma płynąć pod „górkę” w rowie przy drodze powiatowej 

zwłaszcza po ulewnych deszczach i która zalewa ich posesje. 

Wójt Gminy poinformowała, iż w tej sprawie prowadzona była korespondencja ze 

Starostwem Powiatowym w Pabianicach, spotkania w terenie, jak również były wykonywane 

przez Starostwo Powiatowe prace, które jak widać i jak słyszymy nie przyniosły 

oczekiwanych efektów.  

W dyskusji, która się wywiązała na powyższy temat zaproponowano i uzgodniono, iż 

przedstawiciel mieszkańców ul. Głównej w Dłutowie, radna B. Szymańska, 

wiceprzewodniczący Rady Gminy T. Kmin oraz inni radni, aby interweniować w tej sprawie 

udadzą się do Starostwa  Powiatowego w Pabianicach. Radni zobowiązali P. Wójt Gminy do 

umówienia spotkania w Starostwie Powiatowym w Pabianicach. 

2) sprawę zainstalowania lampy oświetlenia ulicznego na ul. Krótkiej. Sprawę tą zgłaszał 

sołtys sołectwa Dłutów w miesiącu maju br. 

Wójt Gminy odpowiadając stwierdziła, iż sprawę wyjaśni ponieważ myślała, iż lampa 

oświetleniowa została zamontowana. 

3) sprawę wniosku sołtysa sołectwa Dłutów złożonego na piśmie w sprawie ścieżki 

„przez łąki” tj. od ul. Armii Krajowej do ul Głównej. 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, iż nie odpowiadała w tej sprawie na piśmie ale w  

rozmowie  z sołtysem i informowała go, że jej zdaniem ważniejszą obecnie sprawą jest 

remont ul. Ostatniej i ul. Piaskowej w Dłutowie. 

4) sprawę przyjęcia od nowego roku szkolnego trzylatków do przedszkola w Dłutowie. 

Rodzice zgłaszają uwagi, że z braku możliwości przyjęcia dzieci w Dłutowie będą wozić 

dzieci do innych przedszkoli. 



Wójt Gminy odpowiadając stwierdziła, iż gdyby była obecnie możliwość przyjęcia 

wszystkich dzieci to byłyby przyjęte. Wójt Gminy dodała, że w latach poprzednich, też z 

początkiem roku szkolnego były takie kłopoty i z chwilą rozpoczęcia roku szkolnego część 

rodziców rezygnowała z różnych przyczyn, aby dziecko uczęszczało do przedszkola w 

Dłutowie. 

 

Punkt 9 

Wolne wnioski. 

 

Sołtys sołectwa Dłutów zgłosił uwagi dotyczące nawierzchni ul. Piaskowej w 

Dłutowie i uciążliwości dla mieszkańców w okresie deszczowym ale również podczas suszy. 

Poinformował również, iż w związku z otwarciem nowego sklepu „Dino” przy ul. Ostatniej w 

Dłutowie samochody zaopatrujące sklep o dość dużym tonażu korzystają z wyjazdu z ul. 

Ostatniej dojeżdżają do ul. Rzemieślniczej blokując ruch na tych ulicach i niszczą 

nawierzchnię. 

Sołtys zwrócił się również z zapytaniem o które zwracają się mieszkańcy, kiedy rozpocznie 

się adaptacja budynku przy ul. Głównej  na przedszkole. 

Wójt Gminy odpowiadając poinformowała, iż budynek znajdujące się obecnie będzie 

adoptowany na część administracyjno-mieszkalną natomiast sale przedszkolne muszą być 

wybudowane zgodnie z obecnymi wymogami i przepisami i na to Gmina musi pozyskać 

środki finansowe. 

Mieszkaniec wsi Stoczki-Porąbki zgłosił uwagi, iż nie otrzymuje odpowiedzi na pisma 

składane do Wójta Gminy. 

Z sali obrad padły zapytania, gdzie są zamieszczane informacje o obradach Rady 

Gminy. 

Przewodniczący obrad wyjaśnił, że informacja jest zamieszczana na stronie 

internetowej urzędu oraz na tablicy ogłoszeń. 

Sekretarz Gminy zwróciła się z prośbą do druhów OSP obecnych na sesji o 

uruchomienie sygnału alarmowego o godz. 17
00 

w dniu 1 sierpnia br. – rocznica Powstania 

Warszawskiego. 

 

Punkt 10 

Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący zamknął obrady VII 

sesji Rady Gminy Dłutów. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokółowała J. Pstrokońska 

 


